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REPUBLIKA HRVATSKA - REPUBBLICA DI CROAZIA      

ISTARSKA ŽUPANIJA - REGIONE ISTRIANA                                  

GRAD BUJE - BUIE 

CITTÀ DI BUJE – BUIE 

Gradsko vijeće – Il Consiglio cittadino 

KLASA/CLASSE: 024-02/23-01/06 

URBROJ/NUM.PROT.: 2163-2-02-23-2                                                                     

Buje/Buie, 12. travnja/aprile 2023. 

 

 

      ZAPISNIK 

sa 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Buja od  12.04.2023. 

koja se održala  u Vijećnici POU Buje 

 

Početak sjednice u 17,30 sati. 

 

Na sjednici su bili prisutni slijedeći vijećnici Gradskog vijeća Grada Buja: Franko Gergorić,  

Bojana Puzigaća (putem ZOOM platforme),  Ivica Ćošković, Lena Korenika, Rozana Prelac, 

Tea Bucaj, Valter Turčinović, Anita Medica, Miroslav Poznić i Josip Pejić. 

Nisu bili nazočni Marilena Sinković,  Andrej Benčić i Irena Đurđević 

Na sjednici je bio nazočan Gradonačelnik Grada Buja, Fabrizio Vižintin (u nastavku: 

Gradonačelnik).  

Prisutni su bili pročelnici Loreta Makovac, Jelena Perossa i Elvis Glavičić te službenik: 

Mauricio Sinković. 

Nazočan je bio Hrvoje Kovačević, ravnatelj GDCK Buje. 

Od predstavnika medija bio je nazočan Robert Buzdakin. 

 

Zapisničar: Mauricio Sinković    

                      

Sjednicu je vodio predsjednik Gradskog vijeća, Franko Gergorić (u nastavku: Predsjednik 

Gradskog vijeća). Sjednica se tonski snimala, a snimak će biti pohranjen u gradskoj upravi 

Grada Buja i javno dostupan, stoga se sastavlja samo skraćeni zapisnik. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio 19. sjednicu Gradskog vijeća i konstatirao da postoji 

kvorum jer su nazočna 10 vijećnika od ukupnog broja od 13 vijećnika pa se sjednica može 

pravovaljano održati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je konstatirao da su svi vijećnici dobili poziv sa dnevnim redom 

i materijalima za ovu sjednicu te je dao na glasanje predloženi dnevni red uz malu izmjenu 

redoslijeda izlaganja, kako slijedi: 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 18. sjednice gradskog vijeća 

2. Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradske organizacije Crvenog križa Buje 

3. Izvješće o stanju zaštite od požara i stanju provedbe godišnjeg provedbenog plana 

unapređenja zaštite od požara za Grad Buje-Buie 

4. Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara na području Grada Buja-Buie za 

2023. godinu 

5. Odluka o planu, programu i načinu upoznavanja s opasnostima od požara 

6. Prijedlog Odluke o subvenciji troškova pohađanja inovativnih programa u sustavu učenja 

djece rane predškolske dobi 
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7. Prijedlog konačne Liste nekretnina iz starogradske jezgre kojima će se raspolagati prema 

Odluci o raspolaganju nekretninama u svrhu provođenja programa poticanja stanovanja na 

području Grada Buja-Buie 

8. Prijedlog izmjena i dopuna Stauta Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda - Pula 

9. Pitanja, prijedlozi i informacije  

10. Razno  
 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao prijedlog dnevnog reda na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 10 glasova ZA od 10 prisutnih vijećnika prihvatilo dnevni 

red. 

 

Ad 1. Verifikacija zapisnika sa 18. sjednice Gradskog vijeća 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu po Zapisniku sa 18. sjednice Gradskog 

vijeća, ali nije bilo primjedbi na tekst Zapisnika, stoga je dao na glasanje verifikaciju 

Zapisnika sa 18. sjednice Gradskog vijeća. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 10 glasova ZA od 10 nazočnih vijećnika verificiralo Zapisnik sa 18. 

sjednice Gradskog vijeća. 

 

Ad 2. Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradske organizacije Crvenog križa Buje 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ Hrvoju Kovačeviću, ravnatelju GDCK Buje koji je 

podnio godišnje izvješće o radu GDCK Buje sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 
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Kako nije bilo pitanja, Predsjednik Gradskog vijeća je dao Izvješće na glasanje. 

 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 10 glasova ZA od 10 prisutnih vijećnika usvojilo Izvješće o 

radu i financijsko izvješće Gradske organizacije Crvenog križa Buje za 2022. godinu. 

 

 

Ad 3. Izvješće o stanju zaštite od požara i stanju provedbe godišnjeg provedbenog plana 

unapređenja zaštite od požara za Grad Buje-Buie 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je pozvao i dao riječ Tomislavu Vrbljančeviću, načelniku PP 

Umag sa ispostavom Buje. 

Tomislav Vrbljančević je uvodno rekao da je ukinuta PP Buje i nova organizacija PP Umag 

počela sa 01.05.2022. godine. 

Naveo je da je stanje sigurnosti na području Grada Buja na temelju statističkih pokazatelja 

izuzetno prihvatljivo iz razloga što se bilježi 50% manje kaznenih djela na području Grada 

Buja i 56% manje prekršajnih prijava protiv javnog reda mira. Rekao je da se bilježi porast 

prometnih nezgoda za 35%  i povećanje broja požara – 7 požara u 2022.godini u odnosu na 4 

u 2021.godini.  

Zaključio je da je stanje sigurnosti na području Grada Buja zadovoljavajuće. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Lena Korenika je u svojstvu predsjednice Zajednice Talijana u Bujama, prigovorila na način 

postupanja službene osobe kod inspekcije konzularnog predstavništva koji se nalazi u sjedištu 

Zajednice Talijana u Bujama, a koja se prilikom postupanja nije predstavila niti rekla razlog 

dolaska u sjedište Zajednice. Zamolila je za više pažnje i korektnosti prilikom postupanja. 

Načelnik je prihvatio primjedbu i rekao da će ukazati službenoj osobi na veću pažnju kod 

postupanja. 

Gradonačelnik je pozdravio novog Načelnika, rekao da je zadovoljan sa stanjem sigurnosti i 

zamolio da se uoči nove turističke sezone pojačano prate i upozoravaju biciklisti na poštivanje 

propisa, odnosno načina vožnje uz desni rub kolnika. 

Načelnik je rekao da se provode pojačane pripreme za nadzor prometa za predstojeću 

turističku sezonu poglavito zbog otvaranja granice i očekivanog porasta prometa. 

Miroslav Poznić je pitao da li veće organizirane grupe biciklista imaju obvezu prijave rute i 

vremena kretanja i da li bi trebali imati pratnju i da li su proradile postavljene kamere za 

nadzor prometa. 

Načelnik je odgovorio da su neke kamere već aktivirane a neke će uskoro, a što se tiče grupa 

rekreativnih biciklista nisu dužni prijaviti rute ali su se dužni pridržavati važećih propisa. 

    

Kako nije bilo daljnjih pitanja, Predsjednik Gradskog vijeća je dao Izvješće na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Izvješće o 

stanju sigurnosti na području Grada Buja za 2022. godinu 

 

 

Ad 4. Prezentacija projekta energetske obnove zgrade POU 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ arhitektici Anamariji Tubaković iz tvrtke  CRTAM 

d.o.o. za projektiranje i prostorno uređenje. 
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Anamarija Tubaković je prezentirala i objasnila grafičke prikaze zgrade POU sa varijantama 

planiranih zahvata. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Ivica Ćošković je pitao na koji bi se način prilagodio izgled pročelja na kojem se nalazi 

poslovnica IKB Umag i trgovine „Film“. 

Anamarija Tubaković je odgovorila da bi se samim projektom uskladile boje i izgledi natpisa 

na pročelju. 

 

Nije bilo drugih pitanja ili prijedloga, stoga je Predsjednik Gradskog vijeća zaključio raspravu 

i pozvao Denisa Stipanova, voditelja službe civilne zaštite pri Vatrogasnoj zajednici Istarske 

županije da izvijesti nazočne po slijedećoj točci.  

 

Ad 5. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvješća o stanju sustava civilne zaštite Grada 

Buja-Buie za 2022. godinu  

 

Denis Stipanov je uvodno istaknuo da se u primljenom izvještaju može vidjeti da se aktualni 

sustav civilne zaštite temelji na operativnim snagama, koje su: vatrogasci, Hrvatska gorska 

služba i Crveni križ. Pored tih snaga imamo i pravne osobe koje proizlaze iz procjene rizika i 

udruge.  

Referirao se na ulogu Stožera civilne zaštite u proteklom periodu u borbi protiv pandemije i 

rekao da se uskoro očekuje donošenje odluke o prestanku pandemije.  

Konstatirao je da sustav civilne zaštite dobro funkcionira na području Grada Buja jer jako 

dobro složen i organiziran. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

Pitanja nije bilo, stoga je  Predsjednik Gradskog vijeća dao na glasanje Zaključak o 

prihvaćanju izvješća. 

 

ZAKLJUČAK:  

Članovi Gradskog vijeća su jednoglasno sa 12 glasova ZA od ukupno 12 nazočnih vijećnika 

usvojili Zaključak o prihvaćanju izvješća o stanju sustava civilne zaštite Grada Buja-Buie za 

2022. godinu 

 

Ad 6. Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Buja-Buie za 

2023. godinu 

 

Denis Stipanov je nastavio sa izlaganjem po 6. točci dnevnog reda i rekao da je Godišnji plan 

razvoja sustava civilne zaštite izrađen sa osvrtom na slijedeće trogodišnje razdoblje. Godišnji 

iznosi izdvojenih sredstava su iskazani u eurima, ali se nada da će se dio koji eventualno 

nedostaje prikupiti iz sredstava EU. 

Što se tiče normativnih obveza navedenih u Izvješću, smatra da će se realizirati u planiranim 

rokovima. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Nije bilo pitanja ili komentara, stoga je Predsjednik Gradskog vijeća dao na glasanje Godišnji 

plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Buja-Buie za 2022. godinu 

 

ZAKLJUČAK:  
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Članovi Gradskog vijeća su jednoglasno sa 12 glasova ZA od ukupno 12 nazočnih vijećnika 

usvojili Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Buja-Buie za 2023. 

godinu. 

 

Ad 7. Izvješće o radu JVP "Umag" za 2022. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ zapovjedniku JVP Umag, Bojanu Štokovcu. 

Bojan Štokovac je ukratko referirao da  JVP "Umag" postoji od 1943. godine, djeluje na 

području bivše Općine Buje koja pokriva 400 km2 i 26.000 stalno nastanjenih stanovnika, a u 

tijeku ljetnih mjeseci do 4 mil. noćenja turista. U postrojbi je 32 vatrogasaca koji su 

raspoređeni u 4 smjene po 8 djelatnika, plus zapovjednik i zamjenik. Vozni park se sastoji od 

14 vozila. Udruženi su u Područnu vatrogasnu zajednicu u kojoj djeluju još 4 dobrovoljna 

vatrogasna društva. Rekao je da je u protekloj godini bilo ukupno 1059 intervencija a 

struktura se može vidjeti u detaljnom izvješću. Vidljiv je trend rasta intervencija od godine do 

godine, što se može očekivati i u ovoj godini zbog planiranog povećanja broja turista.  

U 2022. godini je rekao da je izgorjelo 86 Ha  trave, niskog raslinja, utrošeno je 6500 radnih 

sati na intervencijama, utrošeno 1.374.000 litara vode, 72 kg praha, 950 litara pjenila i izdana 

je 3286 odobrenja za paljenje. Na kraju je zahvalio DVD-u Buje zbog pomoći u 

intervencijama i dežurstvu tijekom turističke sezone. Najavio je dobivanje novog vozila sa  

vatrogasnom platformom dosega 36 metara sredinom rujna ove godine. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je  otvorio raspravu. 

 

Nije bilo pitanja ili prijedloga, stoga je dao Izvješće na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 12 glasova ZA od 12 nazočnih vijećnika usvojilo Izvješće o radu JVP 

"Umag" za 2022. godinu 

 

Ad 8. Izvješće o radu DVD "Buje" za 2022. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća  je dao riječ Petru Rašiću, zapovjedniku DVD-a Buje koji je 

pročitao slijedeće izvješće: 

„DVD Buje za protekli period pored redovitog održavanja tehnike, opreme i osobne opreme, 

jednom tjedno održavala operativno – taktičke vježbe u skladu sa Planom i programom obuke 

i nastave sa svojim članovima a sve pod vodstvom zapovjednika, zamjenika zapovjednika i 

predsjednika. 

Kroz 2022 godinu održana je pokazna vježba na području grada Buja naselje stanica lokacija 

HEP gdje se nalazi postrojenje visokog napona u vježbi je sudjelovalo 2 vozila DVD-a Buje 

te jedno vozilo JVP-a Umag 10 vatrogasaca DVD-a i 4 vatrogasca JVP-a Umag te djelatnici 

HEP-a. 

Kroz 2022 godinu DVD-Buje je imalo 88 intervencija ukupno, razna osiguranja, šumski 

požari, potrage za nestalim osobama, prijevoz vode za životinje u vrijeme suše te redovita 

ophodnja za vrijeme mjeseci od opasnosti požara ukupno 980 odrađenih sati. 

 

• Požari otvorenog prostora: 12 

• Požari stambenih objekata: 0 

• Požari radnih strojeva: 0 

• Požari privatnih radnji: 1 
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• Požari prometnih sredstava: 0 

• Skidanje stršljena 12 

• Potraga za nestalom osobom 2 

• Ostale intervencije (piljenje grana, ispumpavanja, oslobađanje prometnica, spašavanje 

i ostalo): 61 

U sezonu smo ušli spremni i sa odrađenim svim servisima na vozilima i njihovim 

nadogradnjama. 

Nabavili smo, 1 fiksnu radio stanicu, 5 novih pokretnih radio stanica, 10 novih naprtnjača, 3 

baterijske lampe koje se koriste za potrage nestalih po noći , 15 novih kombinezona za šumski 

požar, mornarske ljestve i 4 metlanice. 

2022 godina je bila do sad jedna od toplijih sezona od opasnosti požara otvorenog prostora , 

stoga smo kroz čitavu sezonu imali dežurstvo u vatrogasnom domu te smo vršili ophodnje na 

području grada Buja općine Grožnjan i općine Brtonigla . 

Početkom 2022 godine preuzeli smo novo šumsko vozilo Nissan Navara za šumski požar te 

novo putničko vozilo Renault Traffic za prijevoz vatrogasaca. 

Na području grada Buja i općina imali smo 12 šumskih požara , te skidanje stršljena na 12 

obiteljskih objekata, te potragu za nestalom osobom u Šterni te između Grožnjana i Marušića 

osobe su kroz kratko vrijeme pronađene. 

Kroz 2022 godinu na našem području imali smo i dežurnu ekipu od tri člana koji su vršili 

prijevoz zaraženih osoba covid-19 u bolnicu pula na liječenje s obzirom da prijevoz bolesnika 

je vršio sanitet ali kako su bili pretrpani s poslom u pomoć smo uskakali mi s našim 

putničkim kombijem. 

Krajem godine nabavili smo i vatrogasni kamion marke IVECO 4x4 za gašenje požara 

nosivost 4500 lit vode, koji ima atestiran spremnik od inoxa za pitku vodu, tako da u slučaju 

nestanka vode isti može poslužiti za potrebe domaćinstva vodu za piće i higijenu. 

Krajem godine preselili smo se u novi vatrogasni dom tako da operativni sastav će u 

budućnosti moći bolje intervenirati i biti prije na terenu kada to bude potrebno. 

Operativni sustav je 20 vatrogasaca s liječničkim pregledom i obukom za zvanje vatrogasca u 

pripravnosti kroz čitavu godinu. 

Uz sve navedene obveze koje smo naveli svakako smo dostupni svim našim građanima za sve 

što je potrebno što je u našim mogućnostima. 

Krajem godine smo dobili i novi defibrilator za koji je stavljen u pogon prije deset dana, 

edukaciju su održali djelatnici HITNE POMOĆI Umag za deset članova društva, isti će biti u 

vozilu pokretan kroz sezonu na našem području . 

U mjesecu kolovozu imali smo inspekcijski nadzor opreme, članstva, financija od strane 

državnog inspektorata sve je prošlo u redu, sve nedostatke a to su kamion, metlanice, 

mornarske ljestve i aparat za gašenje co2 je nabavljeno tako da smo u potpunosti opremljeni u 

skladu sa zakonom o vatrogastvu za potrebe DVD-A. 

VOZILA I OPREMA  KOJA SU SPREMNA ZA RAD  U DVD-U BUJE: 

-NISSAN NAVARA VOZILO ZA ŠUMSKI POŽAR  MALO SA NADOGRADNJOM  

-FORD TRANSIT PUTNIČKI KOMBI ZA PRIJEVOZ LJUDI 

-RENAULT TRAFIC PUTNIČKI KOMBI ZA PRIJEVOZ LJUDI  

-KAMION IVECO NOSIVOST 4.5 KUBIKA VODE ZA GAŠENJE  POŽARA 

-POTOPNA PUMPA KOM 1 

-USISNA PUMPA KOM 1 

-MOTORNA PILA KOM 3 
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-CIFARELLI  KOM 1 

-AGREGAT KOM 4 

-DEFIBRILATOR AUTOMATSKI KOM 1 

-RADIO STANICE PRIJENOSNE KOM 8 

-RADIO STANICE FIKSNE KOM 3 

-BATERIJSKE LAMPE KOM 3 

-LJESTVE KOM 1  

 -MOTALICE KABLOVI, CIJEVI, HIDRANTSKI NASTAVCI I SITNA OPREMA U 

POTPUNOSTI ISPRAVNO.“ 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu ali se nitko nije javio, stoga je dao prijedlog 

Izvješća na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Izvješće o 

radu DVD "Buje" za 2022. godinu 

 

 

Ad 9. Izvješće o radu i financijsko izvješće  Dječjeg vrtića Buje – Asilo infantile  Buie za 

2022. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je pozvao i dao riječ V.d. ravnateljici Dječjeg vrtića Buje, Aneti 

Brozolo koja je rekla da je protekla godina bila iznimno turbolentna za Dječji vrtić Buje, zbog 

bolovanja Ravnateljice, koje još traje i izmjene čak dvije v.d. ravnateljice radi potrebe 

vođenja i obavljanja nužnih poslova DV Buje. Isto tako navela je da je djelatnica koja je 

obavljala računovodstvene poslove za DV Buje dala otkaz sa danom 30.11.2022. godine, u 

trenutku kada je bilo najviše posla za zaključivanje kalendarske godine, a na njeno mjesto 

dolazi djelatnica iz bankarskog sektora bez ikakvog iskustva rada u ustanovi. 

Što se tiče financijskog rezultata, rekla je da je godina završena u minusu od 180.187,99 kuna, 

ali su naplaćena sva potraživanja na dan 31.12.2022. u iznosu od 245.692,77 kuna, što je 

ukupno 65.000,00 kuna u plusu na kraju godine. 

Što se tiče pedagoške godine (rujan 2021.- rujan 2022.) rekla je da je započeto sa 116 djece a 

na kraju perioda je broj upisane djece bio 117, raspoređenih u  7 odgojnih skupina, 6 u 

centralnom vrtiću a jedna mješovita skupina u Kaštelu.  

Navela je da su sa 30 zaposlenika najveći proračunski korisnik Grada Buja i da rade u 

zajedničkoj zgradi sa TDV Mrvica sa kojim dijele spremačice, kuharice i kućnog majstora. 

Rekla je da rade u dobrim materijalnim uvjetima. Nabrojala je sve važnije manifestacije i 

događanja u tijeku godine koja su obilježena u Vrtiću. 

Rekla je da je suradnja sa roditeljima, ustanovama, trgovačkim društvima i  udrugama sa 

područja Grada odlična. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

Bojana Puzigaća je komentirala da nije samo 2022. bila zahtjevna nego i godine prije kada su 

počeli radovi rekonstrukcije Vrtića i rekla da se nada da će se konačno izaći iz problema i 

stabilizirati stanje u Vrtiću na način da se raditi u skladu sa pedagoškim standardima i 

potrebama djece uz zadovoljstvo roditelja.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao na glasanje Izvješće DV Buje. 
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ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo izvješće o 

radu i financijsko izvješće Dječjeg vrtića Buje – Asilo infantile  Buie za 2022. godinu. 

 

Ad 10. Izvješće o radu i financijsko izvješće Talijanskog dječjeg vrtića MRVICA Buje – 

Scuola d' infanzia italiana FREGOLA Buie za 2022. godinu  

  

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ Franceschi Deklić, ravnateljici Talijanskog dječjeg 

vrtića MRVICA Buje – Scuola d' infanzia italiana FREGOLA Buie. 

Francesca Deklić je rekla da pedagoška godina traje od 01. rujna 2021. i završila je u 

protekloj godini  31. kolovoza 2022., da je u protekloj pedagoškoj godini bilo upisano ukupno 

77 djece. Ustanova u glavnom sjedištu ima četiri skupine djece prema dobi, te još jedna 

miješana skupina u područnom vrtiću u Momjanu. Navela je da ustanova ima 17 djelatnika i 

ravnateljicu u Vrtiću s time da neke djelatnike dijele sa DV Buje, kako je navela v.d. 

ravnateljica DV Buje. Kroz prezentaciju slika obrazložila je razne aktivnosti i događanja kroz 

izvještajni period. Nabrojala je investicije i radove na samom objektu i okolišu Vrtića. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali nije bilo pitanja, stoga je dao Izvješće na 

glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Izvješće o 

radu i financijsko izvješće Talijanskog dječjeg vrtića MRVICA Buje – Scuola d' infanzia 

italiana FREGOLA Buie za 2022. godinu 

 

Vijećnik Josip Pejić je napustio sjednicu. 

 

Ad 11. Prijedlog Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Grada Buje – Buie 

 

Mauricio Sinković je izvijestio nazočne da je predloženom Odlukom o ustrojstvu i djelokrugu 

upravnih tijela Grada Buje – Buie zamijenjena dosadašnja Odluka o ustrojstvu Gradske 

uprave Grada Buja koja datira još iz 2011. godine  

U cilju usklađenja sa primjedbama iz Zapisnika Upravne inspekcije i sa primjedbama i 

prijedlozima pročelnika upravnih odjela Grada izrađen je nacrt nove Odluke koji je izložen na 

savjetovanje javnosti od 06. veljače 2023. do 21. veljače 2023. godine te nisu zaprimljene 

primjedbe ili prijedlozi na predloženi tekst Odluke. Rekao je da se predloženom Odlukom ne 

mijenja osnovni ustroj koji se sastoji od tri upravna odjela i dva odsjeka unutar Upravnog 

odjela za opće poslove nego se samo sadržajno (u dijelu opisa poslova upravnih odjela) i 

terminološki usklađuje sa važećim propisima. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu 

 

Bojana Puzigaća je pitala koliko radnih mjesta je planirano. 

 

Mauricio Sinković je odgovorio da Odluka o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Grada 

Buje – Buie ne definira broj radnih mjesta, nego samo osnovni kostur ustrojstva upravnih 

odjela i odsjeka i njihovu nadležnost u obavljanju poslova. Radna mjesta se definiraju 
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Pravilnikom u unutarnjem redu koji će uskoro biti u izmjenama i na savjetovanju javnosti, pa 

će se točno moći vidjeti broj i opis radnih mjesta. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao na glasanje prijedlog Odluke o ustrojstvu i djelokrugu 

upravnih tijela Grada Buje – Buie. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 11 glasova ZA od 11 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Grada Buje – Buie 

 

 

Ad 12. Prijedlog Zaključka o usvajanju programa manifestacija za 2023. godinu, u 

sklopu Odluke o dozvoljenom prekoračenju najviše dopuštene razine buke 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je pozvao Nadu Franković koja je izložila predmetnu točku sa 

slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali nije bilo pitanja, stoga je dao na glasanje 

Zaključak o usvajanju programa manifestacija za 2023. godinu, u sklopu Odluke o 

dozvoljenom prekoračenju najviše dopuštene razine buke 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 11 glasova ZA od 11 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Grada Buje – Buie 

 

 

Ad 13. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju plana djelovanja u 

području prirodnih nepogoda za 2022. godinu  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je pozvao Elvisa Glavičića koji je izložio predmetnu točku sa 

slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali nije bilo pitanja, stoga je dao na glasanje 

Izvješće o izvršenju plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 11 glasova ZA od 11 prisutnih vijećnika usvojilo Izvješće o 

izvršenju plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu 

 

 

Ad 14. Pitanja, prijedlozi i informacije  i  Ad 15. Razno  

 

Gradonačelnik je rekao da se sugrađanka obratila Gradu sa zahtjevom za sufinanciranje od 

strane Grada boravka djeteta u Centru Sofija od 3. do 8. mjeseca, odnosno do stjecanja prava 

djeteta na jaslice. Objasnio je da djeca rođena do 3. mjeseca prethodne godine imaju pravo na 

jaslice u tekućoj godini, međutim problem je sa djecom rođenom od 4. do 8. mjeseca, ukoliko 

se roditelji moraju vratiti na posao. Rekao je da se radi o manjem broju djece te predložio da 

vijećnici razmisle o mogućnosti da se takvim roditeljima sufinancira trošak za smještaj djece 

do stjecanja prava smještaja u jaslice i da se eventualno donese takva odluka na slijedećoj 

sjednici Gradskog vijeća. 

Predsjednik Gradskog vijeća je rekao da se sufinanciranje ne bi odnosilo samo na Centar 

Sofija nego i na svaki drugi subjekt koji ima smještaj tako male djece. 

Lena Korenika je rekla da osnovni uvjet mora biti da moraju raditi oba roditelja. 

Miroslav Poznić je rekao da bi iznos sufinanciranja trebao biti vezan za ukupne prihode 

roditelja, a ne isti za sve. 

Gradonačelnik je rekao da bi trebalo razraditi uvjete i kriterije i pripremiti odluku koja bi išla 

na nadležni odbor i konačno na vijeće.  

  

Predsjednik Gradskog vijeća je pitao da li netko ima još koje pitanje pod „Razno“. 

 

Ivica Ćošković je pitao da li će se održati Šparogada 15.03. i da li se financira iz Proračuna 

Grada Buja. 

Gradonačelnik mu je odgovor da je skoro u cijelosti uređeno prizemlje Društvenog doma 

Malotija i da su u proračunu osigurana neka sredstva za „Šparugadu“. 
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Miroslav Poznić je rekao da kruži vijest o otvaranju „Plodina“ preko puta „Bifixa“ i da li 

mjesni odbori dobivaju neku naknadu i da li dobiva naknadu Limena glazba zajednice 

talijana. 

Gradonačelnik je odgovorio da su „Plodine“ istaknule ozbiljnu namjeru za kupnju parcele 

nasuprot „Bifixa“, mjesni odbori primaju naknadu za rad po 10.000,00 kuna svaki, Limenu 

glazbu ZT financira Talijanska unija. 

 

Miroslav Poznić je pitao zašto Limena glazba nije svirala u Bujama. 

Lena Korenika je odgovorila da su bili u privatnom angažmanu u Muggi. 

 

Ivica Ćošković je pitao zašto se ne bi uredio i park ispred POU na način da se zamjeni pijesak 

sa nekim popločenjem. 

Gradonačelnik je odgovorio da se prije 3-4 godine htjelo zamijeniti pijesak po relativno 

prihvatljivoj cijeni sa sivim tlakovcem ali se nije moglo dobiti suglasnost konzervatora. 

 

 Obzirom da nije bilo daljnje rasprave, Predsjednik Gradskog vijeća je zaključio sjednicu 

Gradskog vijeća.  

 

 

Dovršeno u 19,30 sati. 

Zapisničar: Mauricio Sinković 

 
 

 

 

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUJA-BUIE 

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

 

Franko Gergorić,v.r. 


